
ZÁPIS ZE ŠKOLSKÉ RADY ZE DNE 9. 11. 2023  
  

Přítomni: Mgr. Simona Belanová, Petra Fedorová, Ing. Ivo Kantor,  

Mgr.DagmarNogová, Ing. Vít Slováček, Ing. Tomáš Fukala 

Hosté: RNDr. Tomáš Hudec 

1. Výroční zpráva školy 
2. Informace o připravovaných změnách Phmax 
3. Hospodaření školy 
4. Úspěšnost přijetí absolventů na VŠ 
5. Spolupráce s městem 
6. Nová pravidla přijímacího řízení na SŠ 
7. Informace o projektech 
8. Opatření k prevenci negativních jevů 
9. Zvýšení cen školních obědů 
10. Informace o maturitním plesu 
11. Pozvánka na reprezentační ples 
12. Volby nových členů školské rady 
13. Diskuse 

Ad 1) 

Členové školské rady dostali k prostudování výroční zprávu za školní roku 2022/23, schválili ji 
elektronicky. 
Připomínky: opravit špatný název VŠCHT Pardubice. 

Ad 2) 

Členové školské rady byli informováni o připravovaných změnách Phmax, která by 
znamenala úbytek 45 vyučovacích hodin na škole, což znamená 2,14 učitelských úvazků. O 
připravované stávce učitelů zatím nejsou informace.  

Ad 3) 

Škola má dostatek finančních prostředků na energie, ale málo finančních prostředků na 
provoz, ale byly přidány další finanční prostředky. 

Ad 4) 

Úspěšnost přijetí absolventů na VŠ je vysoká, o čemž svědčí to, že na vysokých školách 
nestudují pouze tři absolventi, z nichž jeden studuje na vyšší odborné škole.  
Diskuse: bylo by vhodné rozšířit sledování úspěšnosti studentů o stav po jednom roce na 
vysoké škole.  

  



Ad 5) 

Škola spolupracuje s městem v oblasti školení první pomoci pro důchodce, které proběhlo 
dnešního dne. 

Ad 6) 

Jsou navržena nová pravidla přijímacího řízení na SŠ, ale nebyla ještě schválena. Každý 
student by mohl podat tři přihlášky na SŠ a pokud by se dostal na první z nich, musel by do 
této školy nastoupit. Podávání přihlášek má být možné elektronicky, písemně i hybridně. 
Školy nemusí přihlížet k výsledkům žáků na základní škole, naše škola však počítá se 
zohledněním výsledků těchto žáků na základníškole. 

Ad 7) 

Škola realizuje v současnosti tři projekty Erasmus+. V rámci projektu MeHealth navštívila naši školu 
ve středu 8.11.2023 početná skupina účastníků projektu z několika evropských zemí a byli naší školou 
příjemně překvapeni. V rámci jejich návštěvy proběhl Den duševního zdraví s přizpůsobením výuky 
v různých vyučovacích předmětech a různých třídách.  

Dalším projektem je „Bedigi, beeco, be in“, kde proběhla již tři setkání – v Litvě, Itálii a 
Rumunsku. Projektu se účastní vždy 10 žáků a 4 pedagogové z naší školy, Litvy, Itálie, 
Rumunska a Portugalska.   

V letošním školním roce končí projekt „Společně za lepší budoucnost“, který je věnován 
dalšímu vzdělávání vyučujících. Jeho součástí bylo stínování ředitele školy v Itálii a čtyři 
vzdělávací kurzy pro pedagogy v Estonsku, Finsku, Irsku a na Maltě. Ředitel školy informoval 
členy školské rady o zkušenostech ze stínování na italském gymnáziu v Turíně. 

Ad 8) 

Ředitel školy informoval členy školské rady o opatřeních, která mají být zaváděna pro 
prevenci negativních jevů (sebevraždy, sebepoškozování, poruchy příjmu potravy…). V naší 
škole se velmi osvědčila psycholožka, ale otazník je nad financováním po skončení projektu, 
z něhož je zatím placena.  
Diskuse: diskutovalo se o problému konzumace energetických nápojů a dalších látek volně 
dostupných studentům. 

Ad 9) 

V důsledku rostoucích cen potravin došlo ke zvýšení cen obědů od 1.9.2023, a to na 45,- Kč 
za jeden oběd. 

Ad 10) 

Členové školské rady byli informováni o průběhu maturitního plesu, který proběhl 4.11.2023 
v kulturním domě v Chotěbuzi. 



Ad 11) 

Zároveň byli pozváni na reprezentační ples, který se uskuteční 17.2.2024 v KASS Český Těšín. 

Ad 12)  

V červenci 2024 končí funkční období členů školské rady za rodiče a zletilé žáky i za 
pedagogy, proto proběhnou volby nových členů ještě před letními prázdninami. Bude je 
organizovat zástupce ředitele. 

Ad 13) 

Diskuse probíhala v rámci projednávaných bodů. 

 

Zapsala. Dagmar Nogová 


